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W imieniu mieszkaric6w miasta - kierowc6w- proszq o poprawQ widocznoSci znak6w

drogowych naAlei Kazimierza Wielkiego. Znaki drogowe umieszczone w pobliZu przebudowanego

odcinka drogi ze wzglqdu na wybudowanie wjazdu do rozbudowanej w glqbi fabryki s4 zasloniqte

przez li6cie drzew i to w obie strony. Taka sytuacja nie sprzyja bezpieczenstwu ruchu drogowego.

Z powaZaniem

Elzbieta Rutkowska


